
    

 

 

                    

Rondvraag gemeenteraad 20 april 2017  
 
Vragen n.a.v. beantwoording vragen van LijstvanderDoes in commissie Ruimte van 13 
april jl. over o.a. het kappen van bomen 
 
Wij zijn onaangenaam verrast over de mededeling van wethouder ten Hagen dat het aantal 
bomen in de gemeente Woerden de laatste jaren met 1000 is teruggebracht van 31.000 naar 
30.000. Zeker in het licht van de debatten die de afgelopen jaren in de raad gevoerd zijn over 
het kappen van bomen en het herplanten daarvan. 
 
Naar aanleiding van die mededeling hebben wij de volgende vragen: 

1. Waarom is het aantal bomen met 1.000 verminderd? 
2. Wanneer is de gemeenteraad daarover geïnformeerd? 
3. Past dat binnen het kader dat door de gemeenteraad is vastgesteld? 
4. Wordt er voldaan aan het beleid van één op één herplanten? 
      Zo nee, waarom niet? 
5. Zijn de 1.000 bomen gekapt mede om financiële redenen? 
6. Is het onderhoudsbudget voor het huidige aantal bomen toereikend? 
7. Uit welke boomsoorten bestaat dat aantal van 1.000? 
8. Kan het college een overzicht geven op welke plaatsen er de laatste 5 jaar bomen 

zijn gekapt en weer herplant met daarbij de aantallen? 
9. Hoeveel bomen staan er op dit moment in de gemeente Woerden en waar en 

hoeveel worden er de komende jaren weer terug- en bij geplant? 
10. Op welke manier heeft het college de debatten die de afgelopen jaren over het 

onderwerp bomen en herplanten gevoerd zijn, geduid? 
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